
Skolebestyrelsesmøde den 12. december 2022 
 
Tidspunkt: Kl. 19.00 til 21.00 
 

Deltagere Forældrerepræsentanter: Anny Birgitte Kristensen, Charlotte Langerskov, Amal Beydas, 
Jesper Bjørn Bak, Per Bregner Carlsen, Christian Christiansen og Annemette Wullum. 

  

 Medarbejderrepræsentanter: Hanne Mortensen og Helle Holm 
  

Elevrådsrepræsentanter: Jonas Høegh Vejle og Cille Christiansen 
 

Ledelsen: Lars Kirk (skoleleder) 
  

Afbud: Jesper Bjørn Bak 
 

Mødeleder: Lars isf. Jesper 

Referent: Lars Kirk 
 

Emne Bemærkninger  
1. Julefrokost Den blev indtaget. 18.00-

19.00 
2. Godkendelse af ref. fra 

mødet den 12. oktober 
Godkendt med flg. tilføjelser: 
Navne på elevrådsrepræsentanter 
Uddybning af drøftelse om lejrskoler 
 

19.00-
19.05 

3. Elevrådet Har arbejdet med børnekulturnat – det gik godt. 
Stod ved juleklippedag for julekonkurrence og æbleskiver. 
Har planlagt julehygge-aktivitetsdag, som afvikles d. 13/12 med 
et socialt formål. 
Der er penge til overs i puljen, der sidste år blev oprettet café 
for, det overvejes bl.a. at indkøbe mere opbevaring til spillene. 
 

19.05-
19.20 

4. Økonomisk struktur og 
aktuel status 

En fejl i opgørelsen af forventede á conto betalinger for 
rengøring, forsikringsskade til afregning i 2023, samt de 
generelle prisstigninger, påvirker forventet regnskab i negativ 
retning. 
Lars er fortsat i dialog med forvaltningen om finansiering af 
ekstraudgifter til idrætsklasserne, som er betragtelige. 
 

19.20-
19.35 

5. Aakjærskolen og 
integration i midtbyen 

Der er ikke sat midler af i Budget 2023 til nogen af de ønsker, vi 
på Udvalgets opfordring indgav. 
Drøftelse af, hvordan vi skal reagere på det. 
Henvendelse til Udvalget 

 Ønske om opfølgende møde 
 Vi gik fra det sidste møde med en opfattelse af, at der var 

politisk/økonomisk vilje til hjælp, og stiller os derfor 
meget uforstående overfor, at der ikke er fundet en krone 

 Da der ikke kunne lukkes enheder i 
skolestrukturprocessen, må der findes de midler, som 
mangler for at drive de mange tilbageværende enheder. 

 Lars laver et udkast til en henvendelse. 
 
Forslag om samarbejde med Skive Midt Mødes og 
idrætsforeninger om udviklingsprojekter til skolegård, café og 
andre almennyttige steder. Kan søge byfornyelsespuljen. Næste 
ansøgningsfrist er 25/1-2023. (eller Spar Vest Fonden) 
Annemette og Christian undersøger det lidt nærmere. 
Ideer: 

 Etablering af udescene 

19.35-
19.50 



 Net og belysning til multibanen i skolegården 
 Nyt halgulv 

Punktet kommer på næste møde. 
 

6. Årsberetning/årsmøde Jf. Folkeskoleloven udarbejder bestyrelsen en årlig beretning, og 
indkalder forældrene til et fælles møde. 
Det er notorisk svært at få mange forældre til at møde op, men 
måske kan det suppleres med et arrangement, en spændende 
oplægsholder el.lign. Traditionelt ligger den slags møder i 
foråret, hvilket også passer godt de år, hvor der er 
skolebestyrelsesvalg, så det kan kombineres med valgmøde. 
 
§44 
Stk. 12. Skolebestyrelsen afgiver en årlig beretning. 
Stk. 13. Skolebestyrelsen indkalder mindst en gang årligt 
forældrene til et fælles møde til drøftelse af skolens virksomhed. 
På et sådant møde behandles årsberetningen, jf. stk. 12. 
 

 Man kunne alternativt lave en årsberetning som ”året 
der gik i billeder” med lidt tekst 

 Skolen har ikke råd til en dyr oplægsholder – så er 
spørgsmålet, om noget ”gratis” kan tiltrække folk. 

 Forslag om en model med ”året der gik i billeder” hvert 
andet år, og årsmøde kombineret med valgmøde hvert 
andet år 

 

19.50-
20.05 

7. Bestyrelsens årshjul Vi har tidligere haft en fordeling af opgaver ved særlige 
begivenheder hen over året – den bør vi have lavet igen. 
Udkast laves på forhånd. 
Fordeling af forskellige praktiske opgaver hen over skoleåret 
 Børnekulturnatten 27. oktober 2023 
 Infomøde 12. eller 19. november 2023 for forældre til elever i 

kommende 0. årgang. Amal vil gerne hjælpe.  
 Årsmøde? 
 Lærerens dag 
 Årsberetning forår 23 
 Kursus for nye bestyrelsesmedlemmer? 
 
Vi sætter navne på næste gang. 
 

20.05-
20.15 

8. Evaluering af 
infomøde for 
kommende 0. kl 
 

Forslag om, at det kun er medarbejderne, der tegner skolen ved 
arrangementet, for de gør det supergodt! 
Bør i hvert fald undgå gentagelser á la ”det kommer 
medarbejderne ind på senere”. 
Fungerer rigtig godt med legepatruljen. 
Vi skal bruge en bedre projektor til arrangementet. 
Det fungerer rigtig godt, at der er en forælder fra de små 
klasser, som ikke sidder i bestyrelsen, som fortæller om 
skolestart og overvejelser i den forbindelse. Gerne én hvert år 
fra den nystartede årgang. 
De personlige invitationer (elevadresseret!) virker rigtig godt. 
Man kunne overveje at holde to! Evt. en fyraftens-version kun 
for forældre. 
 

20.15-
20.25 

9. Lejrskoler Vi er i proces. 20.25-
20.35 



10. Forplejning til 
bestyrelsesmøder 

Der er stillet forslag om at droppe maden, idet møderne først 
begynder kl. 19, og nøjes med et stykke kage el.lign. 
Et andet forslag kunne være, at maden står klar kl. 18.45, og så 
kan man enten møde op der eller indtage den under mødet, uden 
at det fylder i tidsplanen. 
Vi prøver at have maden stående klar ved mødets start. 
 

20.35-
20.40 

11. Meddelelser 
(Orienteringspunkt). 

Skoleleder: 
Indtil videre få ansøgninger til stillingen som viceskoleleder, 
men en del positiv kontakt fra velkvalificerede ansøgere. 
Der er en Lucia-hilsen på vej ud til kommende 0. årgang. 
Indskrivning pr. dd.: 

 Brårup 1 
 Resen 2 
 Højslev 1 
 Friskolen 1 
 Skivehus 8 
 VSD 1 
 Aakjærskolen 6 

 

20.40-
20.50 

12. Evt.  Undren over, at der endnu ikke er kommet klassebilleder 
fra Odense Skolefoto. Ligeledes mærkeligt, at man ikke 
kunne få klassebilledet at se inden bestilling. Det var 
svært at få adgang uden papirtalonen. Billedkvaliteten 
var ikke imponerende. 

 Forslag om at slagterihallen kan gøres til træningscenter 
for sejlsport eller på anden vis kobles til Skive Elite 

 

20.50-
21.00 

13. Kommende møder 07-02-2022: 
Faste punkter +: 
 
 

 

 
Referatet godkendt: 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Per Bregner Carlsen Amal Beydas 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Annemette Wullum Anny Birgitte Kristensen 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Christian Christiansen. Charlotte Langerskov 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Jesper Bjørn Bak. Helle Holm, medarbejderrep. 
 
 
_____________________________  
Hanne Mortensen, medarbejderrep.  
 
 



 
Referatet læst: 
 
 
_____________________________ 
Lars Kirk, skoleleder 
 
 
Kommende bestyrelsesmøder: 
7. februar 
22. marts 
20. april 
15. maj 
14. juni 
 


